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Protokół Nr XXXVIII.2018 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 07 marca 2018 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                             czas zakończenia: 14:20 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXVIII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 07 marca 2018 r. o godz. 13.00 

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Brygida Drągowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 11 radnych, (nieobecni Radna Gabriela Danelska, 

Radna Jolanta Kwiatkowska, Radna Anna Małek, Radny Mariusz Ogrodowski). 

 

Wiceprzewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Panią Ewę Dąbską, 

Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych, Dyrektorów jednostek podległych, 

Sołtysów, pracowników urzędu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

Na sekretarza obrad Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej 

Bogumiły Duraj, która wyraziła zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, że obrady odbędą się 

zgodnie z porządkiem obrad przedłożonym przez Przewodniczącą Rady. 

 

Porządek obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXVI oraz XXXVII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy 

o pracy miedzy sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. 

9. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Stegna za 2017 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2017 roku. 

11. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań ujętych w Gminnym  Programie  Profilaktyki   

i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  na  2017 r. 
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12. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  w 2017 r. 

13. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna za lata 2013 – 

2016, 

14. Informacja o realizacji Uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w 2017 roku. 

15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

15.1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, 

15.2. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, dz. nr 87/3 położonej w 

miejscowości Jantar w drodze bezprzetargowej, 

15.3. przedłużenia terminu obowiązywania Porozumienia Międzygminnego z Gminą 

Miejską Tczew w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonania zadania 

własnego Gminy Stegna w zakresie utrzymywania składowisk i unieszkodliwiania 

odpadów oraz gospodarowania odpadami komunalnymi, 

15.4. stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się odszkodowania za działki 

Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat Nowodworski z przeznaczeniem 

pod realizację inwestycji drogowej w miejscowości Mikoszewo, 

15.5. stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się odszkodowania za działki 

Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat Nowodworski z przeznaczeniem 

pod realizację inwestycji drogowej w miejscowości Przemysław, 

15.6. stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się odszkodowania za działki 

Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat Nowodworski z przeznaczeniem 

pod realizację inwestycji drogowej w miejscowości Żuławki, 

15.7. stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się odszkodowania za działki 

Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat Nowodworski z przeznaczeniem 

pod realizację inwestycji drogowej w miejscowości Drewnica, 

15.8. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2018 rok, 

15.9. zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dofinansowania z budżetu Gminy Stegna 

kosztów związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest, 

15.10. przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna na lata 2017- 2020 z 

perspektywą do 2024 r.”, 

15.11. uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Stegna”, 

15.12. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o., 

15.13. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Kanalizacyjnych dla Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Komunalnego "Mierzeja" Sp. z o.o. w Stegnie, 

15.14. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017; 

15.15. zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 

2017r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-

2032; 
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15.16. podziału Gminy Stegna na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXVI Sesji Rady Gminy z dnia 29 listopada 2017 r.  

Zapytała czy są jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXVI.2017 głosowało 11 

radnych. Protokół został przyjęty. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXVII Sesji Rady Gminy z dnia 19 grudnia 2017 r.  

Zapytała czy są jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXVII.2017 głosowało 11 

radnych. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 19.12.2017 r. – 07.03.2018r. 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

 

1. Udział w XXXVII sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Spotkania z Sołtysami; 

3. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie bieżącego funkcjonowania placówek; 

4. Spotkanie z Prezesem CWŻ w sprawie Wieloletniego Planu Modernizacji i Rozwoju 

Urządzeń Wodociągowych;  

5. Spotkanie z Prezesem PK Mierzeja w sprawie Wieloletniego Planu Modernizacji i 

Rozbudowy Urządzeń Kanalizacyjnych; 

6. Spotkanie z wykonawcą termomodernizacji budynków gminnych;  
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7. Spotkanie z leśnikami Nadleśnictwa Elbląg w sprawie realizacji zejść przyplażowych i 

dojść na gruntach leśnych; 

8. Udział w spotkaniu zorganizowanym przez Nadleśnictwo Elbląg w sprawie szlaków 

konnych na terenie nadleśnictwa; 

9. Spotkanie z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Gdańsku w sprawie 

Rezerwatu na terenie miejscowości Mikoszewo; 

10. Spotkanie z projektantem drogowym w sprawie ul. Nowej i Wrzosowej w Stegnie; 

11. Udział w koncercie kolęd oraz inauguracji roku obchodów 70 –lecia powstania szkoły 

w Drewnicy;  

12. Udział w Walnym zebraniu członków LGR Rybacka Brać w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

13. Przeprowadzenie konkursu na stanowisko informatyka w Urzędzie Gminy. W drodze 

konkursu wyłoniony został Pan Adam Ruciński; 

14. Udział w spotkaniu sprawozdawczym OSP Stegienka, Jantar, Stegna, Tujsk, 

Broniewo, Drewnica; 

15. Udział w XII Konkursie Specjałów Karnawałowych zorganizowanych przez 

Dyrektora GOK pana Łukasza Niedźwiedzkiego; 

16. Wręczenie medali w 50 rocznicę pożycia małżeńskiego Państwu Krystynie i Jerzemu 

Witkowskim z Bronowa oraz Państwu Lilii i Czesławowi Mełnickim z Drewnicy;  

17. Przeprowadzenie konkursu na zastępstwo pracownika ds. dróg i melioracji. W drodze 

konkursu wyłoniona została Pani Agnieszka Skrzypczak; 

18. Spotkanie z projektantem budowy odwodnienia i remontu ul. Rybackiej i Portowej w 

Jantarze; 

19. Udział w wręczeniu promes przez Wojewodę Pomorskiego Pana Dariusza Drelicha na 

program „Maluch” – żłobek w Stegnie; 

20. Udział w szkoleniu pt. „Nadzór właścicielski i kontrola w spółkach komunalnych” w 

Gdańsku; 

21. Spotkanie z Zarządem Lokalnej Organizacji Turystycznej w Jantarze w sprawie 

wniosków na sezon letni 2018; 

22. Spotkanie w Dyrektorem Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie oraz 

projektantami w sprawie konsultacji „Wrót przeciwsztormowych na rzece Tuga”; 

23. Spotkania z mieszkańcami w sprawie skarg i wniosków. 

 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są zapytania do przedłożonej 

informacji. 

 

Radna Dorota Chojna – odnośnie termomodernizacji budynków gminnych, zapytała czy 

budynek ośrodka zdrowia w Rybinie również będzie podlegał tej termomodernizacji i jeżeli 

tak to kiedy. Jego stan w środku jest bardzo zły. Prosi o jakieś informacje. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska w tej chwili realizowany jest pierwszy etap, czyli budynki 

komunalne gminne, Gminny Ośrodek Kultury, Świetlica w Bronowie, OSP. W tej chwili 

jesteśmy na etapie tworzenia dokumentacji technicznej, jest zgoda z Powiatu na wykonanie 

odwiertów. W drugim etapie, na który wystąpimy o dofinansowanie jest termomodernizacja 

ośrodków zdrowia. Specyfikacja warunków zamówienia jest w tej chwili w uzgodnieniu w 

Urzędzie Marszałkowskim. Dopiero po akceptacji zostanie ogłoszony przetarg. Termin 

realizacji jest na ten rok przygotowanie dokumentacji, przyszły rok wykonanie. Być może uda 

się latem wyłonić wykonawcę tych prac.  

 

Radna Mirosława Komorowska zapytała czy w czasie prac ośrodek będzie nieczynny.  
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Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska jest to kwestia organizacyjna, utrudnienia będą na pewno, 

ale nie może być tak, iż mieszkańcy pozostaną bez lekarza. 

 

Radna Dorota Chojna – prosi o przedstawienie wniosków ze spotkania z Lokalną 

Organizacją Turystyczną w sprawie sezonu letniego. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska spotkanie odbyło się na wniosek LOT, poproszono, aby 

udział w nim wziął również Starosta Nowodworski oraz Zarząd Dróg Powiatowych, 

Nadleśnictwo, Policja. 

Głównym tematem była kwestia meleksów, uregulowania spraw z tym związanych.  

Pan Starostwa oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedstawili swój pomysł 

rozwiązania problemu. Starostwo złożyło wniosek o dofinansowanie na realizację zadania 

przebudowy tej drogi. Były zapewnienia Dyrektora, że do sezonu te ronda zostaną 

przebudowane, będą oznaczone miejsca postojowe dla meleksów. W Jantarze miałoby być 

przebudowane całe skrzyżowanie.  

Zgłoszono wniosek o ogłoszenie przetargu na meleksy, aby można było to kontrolować, aby 

były to pojazdy oznakowane. W roku ubiegłym posiadały tabliczki z numerami, trudno było 

to kontrolować. Zasugerowano, aby było to na wzór tablic rejestracyjnych, by można było 

zweryfikować kto posiada zgodę. 

Poruszano również temat możliwości utwardzenia przez Nadleśnictwo zejść na plaże. 

Nadleśniczy wyraźnie zaznaczył, że dotyczy to tylko wspólnych inwestycji. Ich głównym 

celem jest gospodarka leśna, a nie gospodarka związana z utwardzaniem czy wytyczaniem 

dróg.  

 

Więcej zapytań do informacji z pracy Wójta nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska przedstawiła informację o pracy  

Przewodniczącej Rady oraz swojej w okresie między sesjami: 

 

1. Spotkania z mieszkańcami. 

2. Podpisanie uchwał podjętych na  poprzedniej Sesji rady Gminy. 

3. Udział w spotkaniu w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Gdańsku. 

4. Udział w promocji i współorganizacji biegu na terenie Mierzei Wiślanej „Ultrakrew, 

każdy ma swój krwioobieg”. 

5.  Podpisanie zawiadomień i zaproszeń na dzisiejszą Sesje Rady Gminy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wniosła o przedstawienie informacji przez 

Przewodniczące Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. Udział w XXXVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

2. Udział w spotkaniu z wykonawcą termomodernizacji w Urzędzie Gminy Stegna. 

3. Udział w koncercie noworocznym w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Drewnicy. 

4. Udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Brać Rybacka” 

w Nowym Dworze Gdańskim. 
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5. Posiedzenie Komisji ds. Społecznych - udział w spotkaniu informacyjnym 

dotyczącym Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna, 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna oraz Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stegna. 

6. Udział w spotkaniu informacyjnym dotyczącym budowy wrót przeciwsztormowych na 

rzece Tuga. 

7. Posiedzenie Komisji ds. Społecznych – opiniowanie projektów uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 19.12.2017 – udział w Sesji Rady Gminy. 

2. 20.01.2018 – udział w koncercie kolęd w ZSP w Drewnicy. 

3. 25.01.2018 – posiedzenie Komisji. 

4. 03.03.2018 – zebranie sprawozdawcze OSP Drewnica. 

5. 06.03.2018 – udział w konsultacjach społecznych w sprawie budowy wrót 

sztormowych na rzece Tuga. 

6. 07.03.2018 – udział w Sesji.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska w związku z nieobecnością 

Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska złoży ona sprawozdanie na 

następnej sesji. 

 

Ad. Pkt. Nr 7. Interpelacje i zapytania Radnych 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała, czy Radni mają uwagi do 

przedłożonego planu pracy. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poddała pod głosowanie zatwierdzenie 

planu pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. 

 

Obecnych 11 radnych. Za zatwierdzeniem planu pracy głosowało 11 radnych. 

Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. został zatwierdzony, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Stegna za 2017 rok  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Rady Gminy Stegna za 2017 rok. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2017 roku 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań ujętych w Gminnym  Programie  

Profilaktyki   i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  na  2017 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w 2017 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

przedłożonym raportem. 

 

Uwag nie zgłoszono. Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna 

za lata 2013 – 2016 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

przedłożonym raportem. 

 

Uwag nie zgłoszono. Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 14. Informacja o realizacji Uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w 2017 

roku. 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

przedłożoną informacją. 

 

Uwag nie zgłoszono. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.1. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  
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Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/313/2018 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.2. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, dz. nr 87/3 położonej w miejscowości Jantar w drodze 

bezprzetargowej 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radca prawny Pan Robert Dargiewicz zmienił się Dziennik Ustaw ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, jest to Dz. U. z 2018 roku poz. 121. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/314/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, dz. nr 87/3 

położonej w miejscowości Jantar w drodze bezprzetargowej 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.3 projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania 

Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Tczew wykonania zadania własnego Gminy Stegna w zakresie utrzymywania 

składowisk i unieszkodliwiania odpadów oraz gospodarowania odpadami komunalnymi 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/315/2018 

w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania Porozumienia Międzygminnego 

z Gminą Miejską Tczew w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Tczew 

wykonania zadania własnego Gminy Stegna w zakresie utrzymywania 

składowisk i unieszkodliwiania odpadów oraz gospodarowania odpadami 

komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Dorota Chojna mieszkańcy skarżyli się, iż chcieli oddać na PSZOK styropian i nie 

został on przyjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady to pytanie należy zadać w punkcie dotyczącym spraw różnych. 
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Ad. pkt Nr. 15.4. projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie 

zrzeczenia się odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez 

Powiat Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Mikoszewo 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/316/2018 

w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się odszkodowania za działki 

Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat Nowodworski z przeznaczeniem pod 

realizację inwestycji drogowej w miejscowości Mikoszewo 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.5. projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie 

zrzeczenia się odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez 

Powiat Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Przemysław 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Rady o zwolnienie z odczytywania pełnej treści 

projektu uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/317/2018 

w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się 

odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat 

Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Przemysław 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.6. projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie 

zrzeczenia się odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez 

Powiat Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Żuławki 
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Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Rady o zwolnienie z odczytywania pełnej treści 

projektu uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/318/2018 

w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się 

odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat 

Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Żuławki 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.7. projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie 

zrzeczenia się odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez 

Powiat Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Drewnica 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Rady o zwolnienie z odczytywania pełnej treści 

projektu uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/319/2018 

w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zrzeczenia się 

odszkodowania za działki Gminy Stegna, które zostały przejęte przez Powiat 

Nowodworski z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej w 

miejscowości Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 15.8. projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2018 

rok 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Dorota Chojna zapytała ile środków na ten cel zostało przeznaczonych w roku 

ubiegłym, obecnie jest to 36 tyś zł. Czy są to środki tylko na odłów psów. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska kwota ta wyglądała podobnie, finansowane oprócz 

odłowów są sterylizacje, zakup karmy. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/320/2018 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2018 rok 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.9. projekt uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania 

dofinansowania z budżetu Gminy Stegna kosztów związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Rady o zwolnienie z odczytywania pełnej treści 

projektu uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/321/2018 

w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dofinansowania z budżetu Gminy 

Stegna kosztów związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.10. projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Stegna na lata 2017- 2020 z perspektywą do 2024 r.” 
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Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/322/2018 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stegna na lata 2017- 

2020 z perspektywą do 2024 r.” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sołtys Sołectwa Chełmek Osada Jarosław Milczanowski zastanawia się czy w przyjętej 

uchwale nie ma błędu, przyjęto program na lata 2017 – 2020 w roku 2018. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady będzie można wyjaśnić to w sprawach różnych. Taki wniosek, 

zapytanie można było złożyć poprzez swojego przedstawiciela w Radzie Gminy. Na tę chwilę 

uchwała została już przyjęta. W sprawach różnych prosi o wskazanie gdzie znajduje się błąd 

w uchwale. 

 

Ad. pkt Nr. 15.11. projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stegna” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/323/2018 

w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Stegna” 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15 .12. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 

będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Dorota Chojna co roku przyjmowany jest wieloletni plan rozwoju i co roku jest on 

zmieniany. Co oznacza : budowa sieci wodociągowej ul. Ogrodowa Stegna 600 mb, jest to 

inwestycja na rok 2020, za rok może być to 2022. W ubiegłym roku tego zadania nie było.  
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Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że poprzednio Rada przyjmowała wieloletni 

plan inwestycyjny do roku 2018, obecnie przedłożony jest do roku 2020. 

Analizując Wieloletnie Planu Rozwoju Urządzeń Wodociągowych na terenie Gminy Stegna 

wzięto pod uwagę możliwości rozwojowe gminy oraz możliwości finansowe  jak również 

działania Centralnego Wodociągu Żuławskiego. W związku z powyższym i planowanymi 

działaniami drogowymi w tym rejonie wyszło, że akurat w roku 2020 będzie możliwe 

wykonanie tej inwestycji. Do tego momentu będą trwały prace nad przygotowaniem 

dokumentacji technicznej, projektowej.  

 

Radna Dorota Chojna skąd ma mieć pewność, że na pewno będzie to rok 2020, że za rok nie 

zostanie to zmienione. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że każda zmiana podlega zatwierdzeniu przez 

Radę Gminy. 

 

Radna Dorota Chojna w przyszłym roku może to zadanie się nie znaleźć. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że plan jest zatwierdzany na pewien okres  

i może być modyfikowany, każda zmiana wymaga zgody Rady Gminy. 

 

Radna Dorota Chojna prosi jeszcze o wyjaśnienie co oznacza te 600 mb. 

 

Wiceprezes CWŻ Roman Pawłowski wyjaśnił, że w ulicy Ogrodowej znajduje się część 

wodociągu prywatnego. CWŻ próbował negocjować wykup tej instalacji. 600 metrów będzie 

uwzględnione kiedy będzie wykonywana dokumentacja drogowa i wówczas zostanie ustalone 

który to będzie odcinek, czy od ul. Żuławskiej czy ul. Gdańskiej, czy na przedłużeniu  

ul. Polnej. Na dzisiaj środki finansowe gminy jak i CWŻ pozwalają na wykonanie takiego 

odcinka. Być może w roku 2020 pojawią się dodatkowe środki i będziemy rozmawiali  

o rozszerzeniu zakresu. CWŻ jest zobowiązany do wykonania dokumentacji projektowej  

i będzie ona wykonana na cały zakres ulicy Ogrodowej. Natomiast realizacja będzie etapowa. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska uzupełniając, powiedziała, że wieloletni plan obejmuje okres  

3 lata, z uwagi na to, że zgodnie z nowymi przepisami Rada Gminy nie będzie już określać 

wysokości taryf. W związku z tym, aby CWŻ mógł wypracować i włożyć do swoich kosztów 

poszczególne zadania inwestycyjne, musi mieć orientacyjne koszty.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska pod koniec ubiegłego roku mieszkanka 

miejscowości Jantar zgłaszała potrzebę podłączenia sieci wodociągowej w związku z 

planowaną inwestycją budowlaną, nie widzi tej pozycji w projekcie.  

 

Radna Dorota Chojna dotyczy to osoby, która dopiero chce budować, natomiast ona i jej 

sąsiedzi są już wybudowani i nie posiadają podłączenia do wodociągów.  

 

Wiceprezes CWŻ Roman Pawłowski wyjaśnił, że działka o której mówi 

Wiceprzewodnicząca znajduję się w rejonie opracowywanej dokumentacji technicznej. 

Planowane jest to na ten rok. Podejrzewa, że będą potrzebne jeszcze rozmowy, ponieważ 

zaplanowana kwota wystarczy jedynie na skromny wycinek tej wnioskowanej sieci 

wodociągowej.  

Wspólnie z gminą CWŻ nie jest w stanie zrealizować wszystkich potrzeb mieszkańców. 

Za tydzień CWŻ składa projekt taryf, które będą obowiązywały do czerwca, musi być do 

niego dołączony wieloletni plan rozwoju i modernizacji i dlatego jest on aktualizowany. 
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Do wniosku został złożony również załącznik Nr 2, który obrazuje zadania realizowane 

jedynie przez spółkę przy dofinansowaniu z projektu „Polska-Rosja”, który obejmuje między 

innymi największy problem ulicę Rybacką w Jantarze, co jest dużym wyzwaniem.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odnosząc się do wypowiedzi Radnej Doroty Chojna powiedziała, 

że są tereny zurbanizowane, na których nie ma sieci wodociągowej i o tych terenach powinno 

się myśleć w pierwszej kolejności. Niestety wiele planów zagospodarowania potworzyło 

nowe tereny wśród pól, które są przeznaczone na cele usługowe bądź zabudowę 

mieszkaniową. Mieszkańcy w obrocie prywatnym sprzedaje te działki i nowy nabywcy piszą 

podania o podłączenie do sieci wodociągowej, bądź budowę drogi.  

W gminie są stare tereny, które są niedoinwestowane, nieuporządkowane i w związku z tym, 

przedkładany plan w pierwszej kolejności przewiduje uzupełnienie potrzeb, które już dawno 

powinny być uregulowane.  

 

Radny Wiesław Matusak zwracając się do Pana Pawłowskiego zapytał czy osoba prywatna 

za zgodą CWŻ może podłączyć się na własny koszt do sieci. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady wyjaśniła, że zapytanie to nie dotyczy wprost projektu uchwały, 

prosi o zadanie go w sprawach różnych.  

 

Radna Bogumiła Duraj na jakie lata przewidziane jest podłączenie ostatniego budynku w 

Bronowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady również prosi o ewentualne poruszenie tej kwestii w sprawach 

różnych. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/324/2018 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.13. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Stegna na lata 2018-2022 

będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Komunalnego "Mierzeja" Sp. z o.o. w Stegnie 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Dorota Chojna zapytała czy pozycja Nr 1 załącznika, obejmuje ul. Ogrodową i 

działki od nr 808/8 do nr 803/9, czy tylko te dwie wymienione działki.  
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Zastępca Wójta Tomasz Gajewski radna jest mieszkanką jednej z tych działek, które 

wymieniła.  

 

Radna Dorota Chojna właśnie dlatego o to pyta. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski w obrębie działki te nie posiadają kanalizacji. Przez 

wiele lat nie można było zamknąć tego tematu z uwagi na brak zgód właścicieli 

nieruchomości. Wymieniony jest ten rejon w obrębie ul. Ogrodowej, przebieg będzie 

praktycznie przez drogi prywatne, dojazdowe do tych nieruchomości, które są tam 

zlokalizowane.  

W pierwszej kolejności zostanie opracowana dokumentacja projektowa, kosztorys 

inwestorski, potem realizacja. 

Mowa jest o rejonie wymienionych działek, nie wszystkie działki wymagają skanalizowania, 

mówimy o terenie działek gdzie będzie przebiegać sieć. Kwestia samych przyłączy została 

uregulowana w przepisach prawa.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/325/2018 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Kanalizacyjnych dla Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Komunalnego "Mierzeja" Sp. z o.o. w Stegnie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.14. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. . 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/326/2018 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.15. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 

Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-2032 
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Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/327/2018 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 

2017r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 15.16. projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Stegna na okręgi 

wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radny Zygmunt Flejszar zapytał czy norma przedstawicielstwa w Gminie Stegna nie jest 

zawyżona. Są mandaty, które są pokrzywdzone, ponieważ powinny być tam 2 mandaty. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wyjaśniła, że norma przedstawicielstwa 

jest wyliczona zgodnie z metodologią : liczba mieszkańców na dzień 31.12.2017 r. czyli 9735 

podzielona przez liczbę 15 radnych daje normę przedstawicielstwa 649.  

Komisarz Wyborczy pozytywnie zaopiniował projekt podziału, z drobną wskazówką, która na 

ten czas nie stanowi zagrożenia, mowa tu o okręgu nr 12 – Mikoszewo, Jantar – Leśniczówka. 

 

Radny Zygmunt Flejszar chodzi mu o to, że kiedyś były widełki w normie 

przedstawicielstwa. Są mandaty z 900 wyborcami i są takie gdzie jest ich 400. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wyjaśniła, że wynika to z przepisów 

Kodeksu wyborczego. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVIII/328/2018 

w sprawie podziału Gminy Stegna na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radni nie zgłosili interpelacji bądź zapytań.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, iż osoby, które chcą 

zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza 

obrad Radnej Bogumiły Duraj i wpisały się na listę mówców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 17. Wolne wnioski i informacje.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wznowiła obrady XXXVIII Sesji Rady 

Gminy Stegna.  

Obecnych 11 Radnych. 

 

Głos zabrali : 

 

Wicestarosta Powiatu Nowodworskiego Pani Barbara Ogrodowska w imieniu Zarządu 

Powiatu oraz Rady Powiatu złożyła podziękowania samorządowi Gminy Stegna, Wójtom, 

wszystkim Radnym za zrozumienie, za bardzo dobrą dotychczasową współpracę, za przyjęte 

dzisiaj uchwały.  

 

Odnośnie poruszonego problemu melexów i pętli na ulicach Morskich w Jantarze i w Stegnie 

poinformowała, że został przygotowany projekt do Programu Operacyjnego Rybactwo, czyli 

za pośrednictwem Lokalnej Grupy Rybackiej, Starostwo otrzymało wsparcie. Planowane jest 

wykonanie tzw. dworców dla pojazdów wolnobieżnych, do tego mała infrastruktura, stojaki 

na rowery, ławeczki, miejsca postojowe dla osób niepełnosprawnych. Kosztorys opiewa na 

kwotę około 420 tyś zł. W tej chwili przygotowywany jest przetarg, który pokaże ile 

inwestycja będzie kosztowała w rzeczywistości i czy uda się znaleźć wykonawcę. Czas na 

realizację i rozliczenie tej inwestycji jest do czerwca 2019 r., jednak są zamiary i są 

zabezpieczone środki własne, aby zrealizować tę inwestycję w tym roku.  

 

Zaznaczyła, że współpraca między samorządami w tej kadencji zaowocowała namacalnie,  

w dwóch etapach zrealizowaniem ponad 5 km odcinka drogi w Stegience. Bez wsparcia  

i wkładu własnego zarówno Gminy Stegna jak i Powiatu Nowodworskiego oraz partnerstwo 

udało się otrzymać dodatkowe punkty i pozyskać dodatkowe środki zewnętrzne.  

Należy pamiętać również o partnerstwie, w wyniku którego Gmina Stegna pozyskała 

dodatkowe punkty na inwestycję łącznika ul. Lipowej w Stegnie jak również na część i 

fragment ul. Grunwaldzkiej.  

Powiat liczy na udział Gminy Stegna przy realizacji chodników.  

 

Radny Wiesław Matusak zwracając się do Wiceprezesa CWŻ zapytał czy jest możliwość 

budowy i podłączenia się do sieci wodociągowej na koszt właściciela nieruchomości, chodzi 

o nieuzbrojone działki w miejscowości Tujsk.  

 

Wiceprezes CWŻ Pan Roman Pawłowski odpowiedział, że  zgodnie z obowiązującymi 

przepisami osoby prywatne nie mogą budować sieci rozdzielczej. Mogą wykonać jedynie 

przyłącze z sieci magistralnej do jednego budynku. Natomiast jeżeli ma być to kilka 

budynków stanowi już to sieć.    
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Radny Wiesław Matusak zwracając się do Wiceprezesa CWŻ zapytał jak on widzi 

możliwość przekazania formy pieniężnej tzw. celówki.   

 

Wiceprezes CWŻ Pan Roman Pawłowski odpowiedział, że nie można przyjmować 

darowizn celowych, wtedy powstaje roszczenie od darczyńcy. Niektóre gminy stosują taką 

praktykę, że przyjmują darowiznę ogólną, co jest traktowane jako wkład własny gminy, ale 

nie wszystkie gminy na to się decydują.  

 

Sołtys Jarosław Milczanowski podziękował za powstałych w sołectwie 5 lamp 

oświetleniowych. 

Podczas odbytego spotkania w sprawie konsultacji społecznych dotyczących budowy wrót 

przeciwsztormowych na rzece Tudze, Panowie z RZGW przedstawiając koncepcję budowy 

wrot w momencie padających pytań zmienili treść swoich wypowiedzi, stwierdzając iż nie są 

to konsultacje społeczne, gdyż nie są zobligowani do przeprowadzenia takich konsultacji, 

ponieważ inwestycja nie musi być uzgadniana z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska. 

W związku z tym RZGW prowadziło wszelkie rozmowy, uzgodnienia i wszelkie pozwolenia 

uzyskało od Urzędu Gminy.  

Poprosił o informację kiedy wpłynęło pismo w tej sprawie z RZGW do Urzędu Gminy, jaka 

odpowiedź została udzielona i kiedy dotarła do RZGW. 

Na jednej z Sesji Rady Gminy w roku 2016 zwrócił uwagę, iż odżywa koncepcja budowy 

tych wrót przeciwsztormowych, pytając czy będą jakieś konsultacje z mieszkańcami uzyskał 

odpowiedź, że nie jest to sprawa gminy, jeżeli cokolwiek będzie robione to przez inne organy. 

Dlatego chciałby dokładnie poznać te terminy, czy było to robione przed czy po jego 

zapytaniu.  

 

Odnośnie działalności GPRPAiN prosi o informację jakie środki zostały przekazane na 

Sołectwo Chełmek Osada, w postaci dofinansowania, nie ma tu na myśli wycieczek, które 

były organizowane przez świetlice środowiskowe. Z tego co wie w każdym roku GPRPA 

wyznacza jakieś miejscowości i pomaga w dofinansowaniu różnych celów. Są to dość 

znaczne kwoty. Pyta o to dlatego, że na początku powstania jego sołectwa przeznaczone 

zostało 17 tyś zł na budowę pomostu i dofinansowanie placu zabaw, niestety jakoś później te 

pieniądze się rozmyły. Sołectwo tej pomocy nie uzyskało. Istnieje już 11 lat i nie otrzymało 

nigdy jakiegoś znaczącego wsparcia z tego programu. Co niektóre sołectwa zaczęła się już 

powtarzać. Oczekuje odpowiedzi na piśmie na obydwa zapytania. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska podziękowała Radzie za podjęte uchwały, a 

Wiceprzewodniczącej za tak sprawne przeprowadzenie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXXVIII Sesję Rady Gminy. 
 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19226,melexy-rozwoj-i-modernizacja-sieci-

wodociagowej-cw 

 

 

 

Protokół sporządziła:     Wiceprzewodnicząca Rady  

Małgorzata Furman               (-) Brygida Drągowska

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19226,melexy-rozwoj-i-modernizacja-sieci-wodociagowej-cw
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19226,melexy-rozwoj-i-modernizacja-sieci-wodociagowej-cw


 

Załączniki do protokołu: 

Ad. Pkt 8. 

Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. 

Kwartał 
Lp. Temat 

I 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 r. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Społecznych za 2017 r. 

3. Sprawozdanie Komisji ds. Budżetu za 2017 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Stegna za 2017 r. 

5. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Stegna na 2018 r. 

6. Przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r. 

7. Przyjęcie Planu Pracy Komisji ds. Społecznych na 2018 r. 

8. Przyjęcie Planu Pracy Komisji ds. Budżetu na 2018 r.  

9. 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2017 r. 

10. 
Sprawozdanie finansowe i merytoryczne z działalności Gminnego Ośrodka 

Kultury w Stegnie za 2017 r. 

II 

1. 
Informacja o realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami za rok 2017 

2. 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

gminy – przygotowanie do sezonu letniego 

3. 

Informacja o działaniach związanych z promocja gminy, wydarzeniami 

kulturalnymi, sportowymi oraz koncertami – przygotowanie do sezonu 

letniego 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

5. Absolutorium dla Wójta Gminy Stegna 

III 1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

IV 1. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Stegna w kadencji 2014-2018 
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Ad. Pkt. Nr 9. 

SPRAWOZDANIE Z PRACY RADY GMINY STEGNA ZA 2017 ROK 

 

 
ZAGADNIENIA 

I 
K

W
A

R
T

A
Ł

 

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Stegna za 2016 rok. 

Sprawozdanie Komisji stałych Rady Gminy Stegna z działalności w 2016 roku 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Stegna na rok 2017 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji ds. Budżetu Rady Gminy Stegna na 2017 rok.  

Zatwierdzenie planu pracy Komisji ds. Społecznych Rady Gminy Stegna na 2017  rok.  

Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w 2016 roku. 

Informacja o realizacji wniosków Komisji Stałych za 2016 rok. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2016r. 

Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016r. 

Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Stegna. 

II
 K

W
A

R
A

Ł
 

Spotkanie odnośnie : Stanu gospodarki odpadami komunalnymi w gminie Stegna 

Spotkanie w sprawie przygotowania do sezonu letniego 2017. 

Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2016 roku. 

Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2016. 

Sprawozdanie ze współpracy Gminy i Gminnego Ośrodka Kultury z organizacjami 

pozarządowymi. 

II
I 

K
W

A
R

T
A

Ł
 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie za 2016 rok. 

Informacja o zrealizowanych inwestycjach w roku 2016. 

Informacja o pozyskanych środkach pozabudżetowych w roku 2016. 

IV
 K

W
A

R
T

A
Ł

 

Informacja na temat stanu oświaty w roku szkolnym 2016/2017. 

Informacja z pracy Gminnego Ośrodka Kultury, świetlic wiejskich i bibliotek. 

Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącej Rady Gminy dotycząca złożonych 

oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

 

Rada Gminy w roku 2017 roku odbyła 10 Sesji, 7 o charakterze zwyczajnym i 3 Sesje 

zwołane w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym na 

wniosek Wójta Gminy. 

W roku 2017 Rada Gminy podjęła 102 uchwały. 



 

Frekwencja obecności Radnych na Sesjach Rady Gminy w 2017 roku : 

 

Radny 12.01.

2017 

28.02.

2017 

29.03.

2017 

18.05.

2017 

26.06.

2017 

14.07.

2017 

28.09.

2017 

17.10.

2017 

29.11.

2017 

19.12.

2017 
IL. OBECNOŚCI 

/IL. SESJI 

Chojna Dorota  X X X X X X - - - - 6/10 

Danelska Gabriela  - X X X - X - X X X 7/10 

Doliński Adam - X - X X X X X X X 8/10 

Drągowska Brygida X X X X X X X X X X 10/10 

Duraj Bogumiła X X X X X X X X X X 10/10 

Flejszar Zygmunt  X X X X X X X X X X 10/10 

Haftkowska Magdalena X X X X X X - X X X 9/10 

Hudomięt Jan X X X X X X X X X X 10/10 

Kleczewska Agnieszka X X - - - X - - X X 5/10 

Komorowska Mirosława  X X X X X X - X X X 9/10 

Kwiatkowska Jolanta X X X X X X X X - X 9/10 

Ligocki Michał X X - X X X X - X X 8/10 

Małek Anna X X X - X - X - X X 7/10 

Matusak Wiesław - - - - - X - - - - 1/10 

Ogrodowski Mariusz X X X X X X X X X X 10/10 



 

Radni angażowali się w szereg działań społecznych, promujących gminę i region, rozgrywek 

sportowych i różnorodnych wydarzeń. Spotykali się w miarę swoich możliwości  

z mieszkańcami oraz uczestniczyli w zebraniach wiejskich i posiedzeniach rad sołeckich. 

 

Ad. Pkt. Nr 10. 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI REWIZYJNEJ ZA 2017 ROK 

Zgodnie z § 96 ust. 1 Statutu Gminy Stegna Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie 

Gminy w terminie do dnia 30 stycznia sprawozdanie ze swojej działalności w roku 

poprzednim.  

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Dorota Chojna- Przewodnicząca Komisji 

2. Adam Doliński- Zastępca Przewodniczącego 

3. Zygmunt Flejszar- Członek Komisji  

 

Na podstawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok zatwierdzonym Uchwałą  

Nr XXVII/203/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 r. dokonała  następujących 

kontroli: 

Plan 

pracy 

Data rozpoczęcia  

i zakończenia kontroli 
Zakres kontroli 

I 
K

W
A

R
T

A
Ł

 09.03.2017 – 20.04.2017 
Informacja na temat wydatków na utrzymanie 

świetlic wiejskich i profilaktycznych (opłata za 

energię, koszty remontów, wpływy z wynajmu). 

09.03.2017 – 20.04.2017 
Kontrola zarządzenia wydatkowania funduszu 

sołeckiego  

22.06.2017 
Analiza realizacji wydatków w ramach Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2016 

II
 K

W
A

R
T

A
Ł

 22.06.2017 

Informacja na temat stanu zaległości podatkowych 

za rok 2016 (ilość dłużników, kwota zadłużenia, 

podejmowane czynności egzekucyjne i uzyskane 

efekty). 

20.04.2017  

 

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok 

wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu i informację 

o stanie mienia jednostki samorządu oraz 

przedstawienie Radzie Gminy wniosku w sprawie 

absolutorium dla Wójta; 

II
I 

K
W

A
R

T
A

Ł
 

26.10.2017 – 14.12.2017 

Analiza sytuacji mieszkaniowej w gminie (liczba 

mieszkań komunalnych, realizacja opłat z tytułu 

czynszu najmu, wydatki na remonty mieszkań). 
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IV
 K

W
A

R
T

A
Ł

 
30.11.2017 – 14.12.2017 

Ocena realizacji uchwał o utrzymaniu czystości 

w gminie. 

14.12.2017 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

 

 

Z każdej kontroli został sporządzony protokół i przekazany podmiotowi kontrolowanemu. 

Ponadto Komisja odbyła posiedzenia dotyczące : 

1. 26.01.2017 r.  – podsumowanie kontroli w 2016 r. 

2. 20.04.2017 r. – rozpatrzenie skarg na działalność Wójta Gminy, Komisja uznała je za 

bezzasadne. 

3. 11.05.2017 r. – planowanie kolejnych kontroli, wnioski o przygotowanie informacji. 

4. 14.12.2017 – analiza realizacji planu pracy Komisji w 2017 r. 

Uchwały Komisji Rewizyjnej podjęte w 2017 r. 

1. Uchwała z dnia 20 kwietnia 2017 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Stegna za 2016 rok. 

2. Uchwała z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie zatwierdzenia projektu planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 r. 

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

Stegna, dnia 25.01.2018 r. 

1. Dorota Chojna - nieobecna 

2. Adam Doliński  

3. Zygmunt Flejszar 

 


